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                                                                                                   پرستاری و مامایی و معاونت آموزشی با اساتید دانشکدهجلسه هم اندیشی دانشکده موضوع نشست:      

 سالن دکتر مرتضوی دانشکده پرستاریمکان برگزاری:     

 

پرداختند و دانشکده  EDOمشکلات شناسایی شده توسط واحد به بیان در ابتدای جلسه جناب آقای دکتر کاملی ریاست محترم دانشکده پرستاری،     

 موارد زیر مورد بحث و بررسی قرار گرفت:

ایجاد شده در خصوص های بررسی چالش -ررسی مشکلات مربوط به وام اعضای هیئت علمیب: موارد مطرح شده توسط خانم دکتر خراشادی زاده-

در طول روز در  اعضای هیئت علمی که براینهار بررسی چالش مربوط به تأمین-طع دکتریدر مق از فارغ التحصیلی استادیاری پسصدور احکام 

 بررسی چالش های مرتبط با نحوه ارزشیابی استاد و دانشجو- دانشکده حضور دارند

کردند تا بسیار مؤثر دانستند و تأکید کشورساز نسل جوان و آینده  در تربیت  را ، نقش اساتیدهفته استادضمن تبریک جناب آقای دکتر حق بین -

 تلاش های  رفاهی اساتید اشاره کردندو افزودند که  باید به دغدغه پیشرفتی حاصل نخواهد شد. همچنین  که به معلمین و اساتید توجه نکنیم،زمانی 

 نداشته باشد. آموزشی و پژوهشی اساتید ری بر عملکردتأثی ،رفاهی شود تا مشکلات

در در آموزش،  به مسئله ارتقاء اعضای هیئت علمی نیز اشاره کردند و ابراز امیدواری نمودند که اساتید مؤثر نقشضمن تأکید برطباطبایی خانم سرکار -

کار تیمی و تقویت روحیه  افزایشفعالیت هایی در راستای  پیشنهاد دادندهمچنین تسهیل شده و همکاری لازم صورت گیرد.فرآیندها  ،این زمینه

 ری بین اساتید انجام شود. همکا

از استادیاری پیشنهاد دادند زمان اعمال  مدرک و  را مطرح کردنداعمال مدرک دکتری و ارتقاء از مربی به استادیاری  موضوعسرکار خانم دکتر باقری -

 زمان دفاع از پایان نامه محاسبه شود.

حمات مسئولین دانشکده تشکر کردند و از ایجاد فضای انسجام و همدلی قدردانی نمودند. خانم دکتر عباسی عضو هیئت علمی گروه مامایی از ز-

ی مانند امتیازات ،انجام می دهند زش مامایی که در بیمارستان ها  زایمان برای مربیان آموترویج زایمان طبیعی، پیشنهاد دادند به  همچنین با اشاره 

 تعرفه زایمان در نظر گرفته شود.

با دانشجویان  اشاره کردند که معاونت آموزشی قول مساعد برای اختصاصی برای مشاوره اساتید آموزشی و فضای  دکتر حسینی به کمبود فضایخانم -

 همکاری در این زمینه داد.

 



یافته است و ضریب مربوطه تغییر  1397نیز توضیح دادند که از سال جذب اعضای هیئت علمی  خانم دکتر حسینی در خصوص تغییرات -

 همکاری در این زمینه شدند.  و پیگیریخواستار

و رفع مشکلات آموزشی  آموزشی دانشگاه و دانشکده برای مساعدت معاونت  همکاری و نیاز به :ارشدماماییکارشناسی راه اندازی رشته  در خصوص-

شکده و دانهای درمان، آموزشی و بهداشتی مومی و معاونت عمقرر گردید جلسه ای با حضور روابط  ن همچنی ارتقاء  این رشته احساس می شود.

 پرستاری و مامایی برگزار شود.

در  هیئت علمی شدند و پیشنهاد دادند اعضایبرای وام مسکن  گروه پرستاری، خواستار مساعدت در زمینه جناب آقای عابدی عضو هیئت علمی 

 گرفته شود.، امتیازات ویژه ای برای این وام در نظر صورت امکان

 دادند.و پیگیری همکاری  ت آموزشی قولمعاوناشاره کردند و وام به اعضای هیئت علمی  جناب آقای نوایی نیز به شرایط رفاهی و اختصاص-

 و جناب آقای دکتر حق بین اعلام کردند این موضوع پیگیری خواهد شد. خواستار نهار رایگان  برای اساتید شدنداعضای هیئت علمی -

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


